



香港境外*櫃員機提款功能需預先啟動

Advance Activation of Cash Withdrawal Capability for ATMs outside Hong Kong*

啟動香港境外櫃員機提款功能的途徑 △ Available activation channels △

- 1. 櫃員機 ATMs
- 2. 網上銀行 Internet banking
- 3. 電話銀行 Phone banking
- 4. 銀行分行 Branches



設定功能開始及終止日期 Set the effective and expiry date of the activation period



請攜帶已登記的提款卡/信用卡, 並時刻小心保護個人密碼及妥善 保管提款卡/信用卡。

Bring the registered ATM/credit cards with you and always keep your ATM/credit cards and PINs safe

設定香港境外提款上限 Set cash withdrawal limit for ATMs outside Hong Kong



239400H 2102 : 130LK230 RBU893120 | 90RINE | 34 439210 | 15081x | 1567V563 P981323J: 18858800x0 | 156789

由2013年3月1日起,認可機構在香港發行的所有提款卡及信用卡的香港境外櫃員機提款功能,將會預設為「未啟動」。持卡人如打算在香港境外的櫃員機提款,應謹記預先啟動境外提款功能。

The cash withdrawal capability for ATMs outside Hong Kong for all ATM cards and credit cards issued by Authorised Institutions in Hong Kong will be pre-set as "deactivated" with effect from 1 March 2013. Cardholders should activate the cash withdrawal capability outside Hong Kong in order to withdraw cash from ATMs outside Hong Kong.

詳情請向發卡銀行查詢! To know more, please contact your card issuing bank!

- * 包括內地、台灣及澳門。 Include Mainland, Taiwan and Macau.
- $^{ riangle}$ 個別銀行的啟動途徑或有所不同。 Available activation channels may vary from bank to bank.



